

## **President of HKICPA – Mr. LEUNG Sze Kit, Roy**



Mr. Leung is the President of the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants (HKICPA). He was first elected as a Council member at the 2017 annual general meeting, and was the Vice-President of the Institute in 2022 and 2023. Mr. Leung holds the FCPA (practising) designation.

Mr. Leung has been actively involved in the development of the accounting profession through his leadership and participation in a wide range of HKICPA committees and groups. He is currently the Chairman of the Professional Development Committee and the Registration Committee. He has also been involved in the:

- Executive Committee
- Nomination Committee
- Professional Conduct Committee
- HKICPA Trust Fund

Mr. Leung is a Partner and Head of Public Affairs, Hong Kong of KPMG. He has extensive experience in providing assurance and advisory services to companies seeking initial public offerings. He is also the lead audit engagement partner for listed companies in a variety of sectors including transportation, real estate and consumer markets.

Outside of his HKICPA activities, Mr. Leung is a committed public servant. He is involved in the Accounting Advisory Board of the University of Hong Kong, Accounting Advisory Board of the Hong Kong University of Science and Technology, Departmental Advisory Committee for the Department of Accountancy, the City University of Hong Kong, Private Columbaria Licensing Board of the Food and Environmental Hygiene

Department and the Personalized Vehicle Registration Marks Vetting Committee of the Transport Department.

### 香港會計師公會會長 - 梁思傑先生

梁思傑先生是香港會計師公會會長，於二零一七年的周年大會首次當選為理事，並為二零二二及二零二三年公會副會長。梁先生為一名執業資深會計師。

梁先生領導和參與公會的各種委員會和小組，積極推動會計專業發展。他是現任專業進修委員會主席及註冊核准委員會主席，近年參與公會以下會務：

- 執行委員會
- 提名委員會
- 專業行為委員會
- 香港會計師公會信託基金

梁思傑先生現時為畢馬威會計師事務所合夥人及香港地區公共事務主管合夥人。他在為企業提供審計及諮詢服務以備首次公開招股方面擁有豐富經驗，並為運輸、房地產及消費者市場等行業的上市公司之審計項目主管合夥人。

除服務香港會計師公會外，梁先生亦積極投入社會服務，服務機構包括香港大學會計學顧問委員會、香港科技大學會計學顧問委員會、香港城市大學會計學系顧問委員會、政府食物及環境衛生署私營骨灰安置所發牌委員會及政府運輸署自訂車輛登記號碼審核委員會。